

Date: 2 February 2022

Audit Committee Meeting No: 69

التاريخ: ٢ فبراير ٢٠٢٢ اجتماع لجنة المراجعة رقم: ٦٩

<u>Audit Committee's Recommendation to appoint External Auditor.</u>

The members of the Audit Committee reviewed the outcome of bids received from the following external auditing firms for providing the below services under International Reporting Financial Standards that are endorsed in the Kingdom of Saudi Arabia and other Saudi standards that are issued **Public** Organization Certified for Accountants:

توصية لجنة المراجعة لتعيين مراجع الحسابات

راجع أعضاء لجنة المراجعة نتائج العروض المستلمة من مكاتب مراجعي الحسابات الخارجية المشار إليهم أدناه لتقديم الخدمات الموضحة أدناه وفقاً لمعايير التقارير المالية الدولية المعتمدة في المملكة العربية السعودية وغيرها من المعايير الصادرة عن الهيئة السعودية للمحاسبين القانونيين:

No	Services to be Provided	1	2
•	7	ΓV	KPMG
	الخدمات المقدمة	EY	KPIVIG
1	To review and audit the annual consolidated and separate financial statements for the year 2022.	260,000 275,000	
	مراجعة وتدقيق القوائم المالية السنوية الموحدة والمنفصلة لعام ٢٠٢٢		275,000
2	To review interim condensed consolidated	<u>`</u>	
	financial statements for:		
	Second quarter of 2022.Third quarter 2022.	420.000	130,000
	First quarter of 2023.	120,000	130,000
	مراجعة القوائم المالية الأولية الموجزة الموحدة لما يلى:		
	 الربع الثاني لعام ٢٠٢٢. 		
	سريع الثالث لعام ٢٠٢٢. ■ الربع الثالث لعام ٢٠٢٢.		
	 الربع الأول ٢٠٢٣. 		
	المبلغ الإجمالي Grand Total	380,000	405,000

Ry

Advanced Petrochemical Company Saudi Joint Stock Company

Paid up capital: S.R. 2,164,734,000.00

Headquarters - Dammam P.O. Box 7215 Dammam 31462 Saudi Arabia Jubail P.O. Box 11022 Jubail 31961 Saudi Arabia Tel: +966 133566000 Fax: +966 13 356 6065 C.R. 2055008094 DS.

المريك العنيق

الشركة المتقدمة للبتروكيماويات 🌡 شركة مساهمة سعودية



Based on discussion (including past experience with Advanced, petrochemical industry clientele and presence in the Eastern Province), the Audit Committee approved to recommend all of the above firms to the Board of Directors to be submitted to the General Assembly for selecting external auditor by the shareholders.

وبناءً على المناقشة، بما في ذلك الخبرة السابقة مع المتقدمة، ونشاطهم في قطاع البتروكيماويات وحضورهم في المنطقة الشرقية، وافقت لجنة المراجعة على التوصية لمجلس الإدارة بعرض جميع المكاتب أعلاه على الجمعية العامة لاختيار المراجع الخارجي من قبل المساهمين.

Rajdeep P Pai
Secretary of the Committee

Approved by

Abdulaziz A. Al Molhem

Waleed M. Al Jaafari

Bander Sulaiman Alghafees

عبدالله عبدالرحمن بوعلي

Abdullah A. Bu-Ali